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„Tervez-e az oktatási tárca érdemi változtatásokat a kétszintűfelsőoktatási
rendszerben? ”

címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Hiller István
oktatási és kulturális miniszternek

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselő i fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám. Meg nem erősített hírek szerint
az Ön elődjéhez, Magyar Bálint volt oktatási tárcavezető nevéhez köthető kétszintű , un.
„bolognai” felsőoktatási rendszer a jövőben érdeméi változásokon megy át, hovatovább az i s
elképzelhető , hogy a felsőoktatás újra egyszintű képzés keretében zajlik majd. Mivel az új ,
szintúgy kétszintű érettségi rendszer bevezetését is a bolognai rendszerre való átállá s
indokolta, a felsőoktatási rendszer megváltoztatása minden bizonnyal érintené az érettség i
rendszert is, és változásokat vonna maga után a felsőoktatási felvételi rendszerben.

Kérdezem tehát Miniszter úrtól :
Tervez-e az oktatási tárca érdemi változtatásokat a kétszintű felsőoktatási
rendszerben?
Változik-e a kétszintű érettségi, illetve a felsőoktatási felvételi rendszer ?

Várom megtisztelő válaszát !

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!
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Balogh József
országgyűlési képviselő


	page 1

